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Kalná voda se poslední měsíc stala 
opět tématem mezi jihlavskými oby-
vateli. „Kalná voda mi teče furt. Tuhle 
to ucpalo a rozervalo i hadičku doplňu-
jící vodu do WC. Ještě dnes to vysušuju. 
Zas do něčeho hrabali, valilo to úplně 
zrzavý,“ stěžuje si na sociální síti jed-
na z uživatelek. Další přikládá foto-
gra�i sklenice plné zašedlé tekutiny a 
nelíbí se jí, že by takovou vodu mělo 
pít její ani ne dvouleté dítě.

Podle náměstka primátora Rad-
ka Popelky (ANO) je kalná voda 
přirozená vlastnost každého vodo-
vodního řadu. „V trubkách se usazuje 
nějaký ´bordýlek´, a když se s tou sou-
stavou něco stane, například se tam ně-
co uvolní, tak se to někde musí odkalit,“ 
vysvětluje Popelka. Dodává také, že 
těmto situacím velmi často „napomá-
há“ napouštění bazénů, které je pro 
vodovodní řad velká zátěž.

Uznává, že letos je problémů se 
zakalenou vodou o něco více, ale 
SMJ dle jeho slov přes léto jezdí a 
odkalují řady, kde je potřeba. 

Náměstek primátora ale vysvětluje, 
že i přes nečistoty a zákal je voda kva-
litou stále pitná. „Jedná se o mecha-
nické nečistoty. Řešením, jak se zbavit 
nečistot, pak může být například pře�l-
trování vody papírovým �ltrem a někdy 
stačí jen nechat trochu odtéct,“ popisuje 
Popelka s tím, že pití vody by nemělo 
být nijak zdraví škodlivé.

Pokud vám teče kalná nebo narezlá 
voda, tak náměstek primátora odka-
zuje na další možné řešení, které se 

Střední škola průmyslová, technická a automo-
bilní Jihlava a Gymnázium Jihlava mají ve vnitro-
bloku nové hřiště.

Revitalizace dvorního traktu SŠ PTA a Gymná-
zia trvala od června 2023 do května 2024, kolau-
dace se uskutečnila 30. května 2024. Práce, které 
�nancoval Kraj Vysočina, vyšly na téměř 34 mili-
onů korun. 

„Kraj Vysočina v současné době do úpravy sportovní 
in�astruktury vkládá historicky největší peníze,“ řekl 
hejtman Kraje Vysočina Vítězslav Schrek a dodal, 

že Vysočina je v podpoře modernizace a budová-
ní sportovní infastruktury jedním z nejštědřejších 
krajů v ČR.

Nové hřiště je prostorné, má polyuretanový 
povrch a je multifunkční. Disponuje třemi hřišti 
na volejbal, třemi na nohejbal, na dvou hřištích se 
může hrát basketbal, jedno je na házenou, tenis a 
malou kopanou.

Hřiště je vybaveno světelnou tabulí a osvětlením. 
V těsné blízkosti je sektor pro skok daleký a sprinty 
50 m a 60 m.

„Na hřišti chybí běžecký ovál, ale vzhledem ke sta-
vebním úpravám a technickému zázemí jej nešlo  
vybudovat,“ vysvětluje učitel tělocviku ze SŠ PTA  
Zdeněk Veselý.

Ohlasy od učitelů a studentů na nové sportoviš-
tě jsou pozitivní. „S výukou na starém asfaltovém a 
nevyhovujícím hřišti se dnešní areál nedá vůbec srov-
návat,“ říká Veselý.

Rekonstrukce hřiště trvala necelý rok a hodiny 
tělocviku probíhaly během ní v tělocvičnách školy.

 -vd-

Nové hřiště ve vnitrobloku škol

Obyvatelé Jihlavy si stěžují 
na zakalenou vodu

ZA�LENÁ voda by podle náměstka 
primátora Radka Popelky neměla být 
škodlivá. Foto: Facebook

SPORTOVIŠTĚ po rekonstrukci prokouklo a nabízí hned několik možností vyžití. Mimo jiné malou kopanou, házenou či basketbal.  Foto: archiv SŠ PTA Jihlava

nachází na webových stránkách SMJ. 
Na záložce voda/kanalizace se pak 
obyvatelé dozví o všech haváriích a 
najdou zde i přehled událostí oprav.

Pokud máte s vodou jakýkoliv pro-
blém, na stránkách najdete e-mailový 
kontakt voda@smj.cz, kam můžete 
napsat závadu. 

„Problém je odstraněn obvykle dru-
hý pracovní den, někdy i o víkendu. 
Neznamená to, že někdo přijede pří-
mo k vám domů, ale někde poblíž najde 
místo, které je potřeba odkalit, vypus-
tit a nějakým způsobem vyčistit,“ říká 
Radek Popelka závěrem. -vd-


